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Z A P I S N I K 
sa 46. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. lipnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika,  
Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” 
d.o.o., Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričali: Gordana Piskač, Davorka Grgurić, Indira Rački Joskić, Zvezdana 
Jerković, Irena Vučenik Šostik, Tomislav Mrle, Dragan Abramović  
 
 Na početku sjednice gradonačelnik se zahvalio svima na doprinosu koji su uložili trud u  
organizaciji Svečane sjednice, zahvalio je i onima koji su imali potrebu posjetiti Svečanu sjednicu 
jer to je i dan svih zaposlenika, svi daju veliki doprinos u funkcioniranju ovoga grada i dobro je 
da budu tamo i da ih ljudi vide, da čuju ocjene.  
 
 

MARTINA PETRANOVIĆ 
- Tomislav Mrle: ponovo je uputio dopis HZZZ vezano uz stručno osposobljavanje. 
- Obzirom na žalbu na dodjelu grobnog mjesta izvršen je uvid i upoznavanje sa zakonskim 

propisima obzirom da je JUO nadležan kao 2. stupanjsko tijelo. Gradonačelnik navodi da se 
gospođa Lukić ponovo obratila te moli Službu da najkasnije idući tjedan odgovori stranci. 
Radi se o problemu grobnog mjesta, a djelomično i o privatnim odnosima. Nikola Muvrin 
navodi da se radi o privatnim sukobima, da je Risnjak izdao rješenje prema odluci 
Županijskog suda. Gradonačelnik navodi da trebamo biti legalisti i postupati prema važećim 
pravilima, dužni smo gospođi odgovoriti i reći što se poduzima u okviru naših ovlasti.  

- Pročitane su Programske podloge za novi prostor knjižnice koje je izradila Matična knjižnica 
u Rijeci u suradnji s našom knjižnicom, idući tjedan dat će svoje mišljenje (pozitivno uz 
možda neke kozmetičke korekcije). 

- Na traženje pročelnice dorađene su IV. izmjene Odluke o komunalnom doprinosu te izrada 
pročišćenog teksta iste. 

- Provode se aktivnosti oko Svečane sjednice. 
- Martina Petranović je izradila novu Odluku o financiranju javnih potreba, uvrštena je i 

Zajednica sportova, objedinjeno je sve na način na koji funkcioniramo sukladno Pravilniku 
Ureda za udruge. 

- Troje stipendista vratili su sredstva stipendije iz razloga što su dobili stipendije po drugoj 
osnovi što ukupno iznosi 9.000 kuna. Ukoliko bi se osigurala još tisuća odnosno ukupno 



10.000 kuna mogli bismo ta sredstva isplatiti dvjema osobama koje su bile prve "ispod crte" 
za dodjelu stipendija i koje zadovoljavaju kriterije. Gradonačelnik navodi da je smisao 
stipendije pomoć učeniku u olakšavanju uvjeta savladavanja nastavnog programa srednje 
škole, fakulteta, otežanih uvjeta života, prehrane i sl. To su namjenska sredstva i bitno je 
njihovo namjensko trošenje. Eventualno, ako još traje akademska godina onda bi im mogli 
dati kvotni dio. Žao mu je što je došlo do toga do čega je i što ta djeca nisu ostvarila svoja 
prava no moramo biti pravedni prema svima jednako, ne smijemo izgubiti kriterije, moramo 
biti dosljedni. Prema Odluci o dodjeli stipendija provjerit će se ima li načina za dodjelu tih 
sredstava ili nema. 

 
 

DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo. 
- U Dramalj je jučer vraćen gumeni dvorac. 
- Danas će se auto korpom odrađivati posao na rasvjeti pokraj dvorane. 
- Zapovjednik je obavio razgovor s Policijom i Komunalcem vezano uz promet prema 

Vatrogasnom domu iz pravca semafora. U Komunalcu je rečeno da postoji Elaborat 
regulacije prometa koji se ne može tek tako mijenjati, dok je Policija rekla da nema ništa 
protiv no, ukoliko se nešto desi da smo svi odgovorni. Problem je što vatrogasci ne mogu 
hitno doći do Doma osobnim automobilima. Katarina Mihelčić navodi da će se grubi radovi 
brzo napraviti i otvorit će se koridor sa suprotne strane i neće biti problema. Gradonačelnik 
navodi da specijalna vatrogasna vozila bez obzira na Policiju moraju intervenirati te da 
komunikacija ne smije biti upitna.  

 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Gradonačelnik je postavio pitanje kad će biti srušen srebrni bor kraj kosturnice? Nikola 

Muvrin navodi da postoje još obveze u Crnom Lugu i Razlogama, nakon čega će se krenuti 
na rješavanje detalja. Gradonačelnik navodi da je park ostao nedovršen, da je čuo da su 
dvojica radnika bila na godišnjem što se ne smije dogoditi u sezoni radova, u vrijeme kada 
poduzeće ima najviše posla. Risnjak obavlja specifičnu službu, obim posla je velik, ljudi je 
malo.  

- Dva tjedna bila su puna lošeg vremena ali djelatnici Risnjaka odradili su sve maksimalno 
koliko su mogli i nigdje nije napravljen veći propust. 

- Svečana sjednica Gradskog vijeća Grada Delnica bila je bila jedna od najkvalitetnijih vezano 
za izložbu koja je stvarno bila fantastična, na broj nagrađenih i sve je prošlo u redu obzirom 
na adaptaciju Radničkog doma. 

- Nastavljaju se radovi na košnji, jučer je završen Crni Lug, radnici su i u Razlogama gdje 
postavljaju ogradu oko groblja. 

- Započeti su radovi na čišćenju disko kluba. 
- Ugovori za disko klub su iskorigirani. Rok za završetak diska je kraj kolovoza. 
- Balkon na Radničkom domu: ograda će pratiti vizuru kao na vratima, uskoro se ide u 

pripremu i montažu, slova i grb su napravljeni. Gradonačelnik smatra da bi bilo dobro da su 
sa svake strane dva ornamenta, a uz grb koji će biti u sredini, da se stave dvije vertikale. Sve 
mora biti u boji kao i slova, sve mora biti simetrično. Nikola Muvrin nadalje navodi da je dio 
krovišta gotov, ostaje onaj dio prema Policiji, postavljaju se snjegobrani koji su pojačani da 
izdrže veći snijeg, no bez obzira na snjegobrane zimi će biti zabranjeno parkiranje pred 
zgradom doma.  

- Što se tiče podloga za dječja igrališta zatražio je ponude no cijene su prilično visoke i radilo 
bi se o značajnim financijskim sredstvima s obzirom da se na području Grada nalazi ukupno 8 



igrališta. Zaključeno je da će se točno izračunati kvadratura podloge koja bi bila potrebna, a u 
obzir će se uzeti i varijanta posipanja igrališta finim, sitnim šljunkom. 

- Pripremljen je Radnički dom za predaju diploma učenicima, te za prikazivanje filma Rasima 
Karalića. 

- Gradonačelnik se osvrnuo na koncert DiM-ovki u parku na koji je došlo puno ljudi kojima je 
bilo naporno stajati sve vrijeme nastupa. Navodi da treba iskoristiti sjedalice iz prostora kina i 
prilagoditi ih za sjedenje u vanjskom prostoru što treba osmisliti stolar, bilo bi lijepo napraviti 
mali amfiteatar na popločenom dijelu parka.  

 
 

ZRINKA RUŽIĆ  
- Koriste se stari godišnji odmori. 
- Završeno je unošenje ulaznih faktura za svibanj, napravljene su 4 kompenzacije, plaćanja - 

svi tekući računi za svibanj su podmireni, kontrola bilance je napravljena, a tu je i  
komunikacija s poslovnim partnerima. 

 
 
 
 
 

Dovršeno u 8,50 
 
 
 
 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


